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Zapis z jednanl Komise Rady hi. m. Prahy pro rozvoj konceptu Smart Cities v hi. m. Praze 

Predsedkyne: 

Tajemnice: 

Prltomnl clenove: 

Omluvenl clenove: 

Haste: 

ze dne 10. dubna 2018 od 16:00 

Salonek primatorky, MHMP 

Adriana Krnacova 

Marketa Plesnlkova 

viz prezencni listina 

prof. Dr. lng. Miroslav Svitek, lng. Jirl Tencar, Ph.D., Petr Dollnek, lng. Karel 
Grabein Prochazka 

Vladimir Zadina, Robin CumpeHk, Vltezslav Klika, Jaromlr Konecny, Iva 
Seigertschmidova 

1. Zahajenl, uvodnl slovo predsedkyne Komise Rady hi. m. Prahy pro rozvoj konceptu Smart 
Cities v hi. m. Praze 

Jednani Komise Rady hi. m. Prahy pro rozvoj konceptu Smart Cities v hi. m. Praze (dale jen Komise) 
zahajila predsedkyne komise v 16:09. Predsedkyne podekovala vsem clenum Komise za jejich 
prftomnost na jednanf Komise a konstatovala, ze Komise je usnasenischopna (die prezencni listiny 
prftomno na zacatku jednanf 12 clenu ze 17 celkem). 

2. Predstavenl a schvalenl programu 

Predsedkyne Komise pi'edstavila navrh programu, kter'{ clenove obdrzeli s pozvankou na jednanf 
a pozadala o predi'azeni bodu navrhu financnf podpory pro mestske casti na projekty Smart Prague 
v roce 2018 jako bod 4 programu. Nasledne pi'edsedkyne Komise pozadala o pripadne dalsl navrhy na 
doplnenl ci zmenu programu jednanf. Vzhledem k tomu, ze nikdo nemel doph1ujfd navrhy, pozadala 
predsedkyne Komise o schvalenf programu v pozmenenem znenf. 

hlasovanl: 12 pro- 0 proti- 0 se zdrzelo (12 prftomno) 

Program byl schvalen. 

3. Stanovenl predbeznych termlnu jednanl komise 

Predsedkyne Komise clenum navrhla predbezne termfny jednanl Komise na nasledujfd meslce. Komise 
bude svolana die poti'eby, tedy pokud budou pripraveny projektove zamery ke schvalenf nebo jine 
dokumenty vedoud k naplnovanl Koncepce Smart Prague. 

Predbezne termfny 3. kvetna 2018 

12. cervna 2018 

31. cervence 2018 

4. zarf 2018 

16 hodin 

16 hodin 

16 hodin 

16 hodin 
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Clenove komise vyslovili s predbeznymi navrhy termlnu souhlas. 

4. Navrh financni podpory pro mestske casti na projekty Smart Prague v roce 2018 

Bodem proved! V. Zadina. Navrhovany proces reflektuje zkusenost z projednavanl zameru z minuleho 

roku. Vyclenena castka 40 milionu bude slouzit pro financovanf projektu, ktere doposud nebyly 

v hi. m. Praze realizovany, financovat takto pujde projekt az ze sedmdesati procent. Posuzovanl 

projektu bude dvoukolove - mestska cast poda namet, respektive zjednodusenou verzi projektu skrz 

portal smartprague.eu, nasledne probehne hodnocenl nametu akademickou sterou, posouzenl 

projektu odborem evropskych fondu a odborem projektoveho Flzenl (stanovisko, jestli nenl mozne 

financovat prostrednictvlm cerpanl z fondu) a nasledovat bude celkova revize nametu. Pate mestska 

cast poda "ostrou" verzi zadosti se vsemi nalezitostmi, ke ktere se vyjadFI Operator ICT, jestli zapada 

do konceptu Smart Prague. Zadost pate bude predana ke schvalenl Komisi a nasledovat bude 

standartnl postup schvalenf (Komise, RHMP, ZHMP). 

Po schvalenf techto pravidel Radou hi. m. Prahy Operator ICT usporada workshop pro zastupce 

mestskych cast!, na kterem bude vysvetlen postup zadanf 0 cerpani. 

diskuze: 

M. Zalesak vznesl dotaz, jestli bude k dispozici seznam projektu, ktere se jiz realizujf ci jsou v nejake 

fazi rozpracovanf, aby mestske casti vzhledem k pozadavku unikatnosti vedely, 0 co nemohou zadat. 

V. Zadina odpovedel, ze seznam je zverejnen na portalu smartprague, kde se zverejnujl i projekty 

tretlch stran. Kazdy mesic se take schazf pracovnl skupina na urovni mesta, na ktere jsou zastoupeny 

mestske spolecnosti, kde probfha konzultace jednotlivych projektu, i tech, ktere jsou ve stadiu napadu. 

Operator ICT rna tedy prehled o realizovanych i pripravovanych projektech. 

T. Jilek konstatoval, ze je nesmfrne dulezite zabranit duplicite projektu vymenou inforniad v co 

nejranejsf fazi prfpravy projektu, ovsem nelze vzdy zabranit tomu, a by si mestske firmy nepripravovaly 

projekty "potajmu". V. Zadina odvetil, ze v ramci pracovnl skupiny jsou zachyceny v podstate vsechny 

projekty, ktere mestske spolecnosti hodlajf realizovat uz na urovni ideji. Nelze ovsem natvrdo zabranit 

tomu, a by mestske casti nerealizovaly nektere projekty sami, cerpanf z rezervy rna mit prave efekt 

pozitivnf motivace tak, aby mestske casti vyuzily podporu a probehla zde vymena informad a dat 

(soucastf smlouvy mezi OICT a mestskou cast!). 

M. Zalesak se zeptal, jestli je nejakym zpusobem omezena doba trvanf projektu. I. Seigertschmidova 

odvetila, ze financnf prostredky se vzdy cerpajl v ramci jednoho roku, v tomto prlpade roku 2018 

a pokud nedojde k jejich vycerpanl, mohou mestske casti zazadat MHMP o jejich presun do roku 

nasledujldho. 

0. Mirovsky pozadal Operator ICT o sdelenf pohledu na projekty mestskych castf z minuleho roku 

a sdelenf nejdulezitejslch zkusenosti. V. Zadina reagoval, ze zkusenosti jsou prave reflektovany v tomto 

druhem navrhu pravidel a procesu, hledf se vice na inovativnost projektu. Zajem o cerpanf mezi 

mestskymi castmi trva, jiz majf pripraveno nekolik nametu, ceka se na schvalenl rezervy. 

D. Vlcek poznamenal, ze v minulem race byla schvalena rezerva ve vysi 100 milionu Kc, vyuzito jen 

30 milionu a otazal se, zdali limit 5 milionu je na jeden projekt, nebo v souhrnne vysi V. Zadina 

odpovedel, ze se jedna o limit 5 milionu na jeden unikatnf projekt. 

navrh usnesenl: 

Komise RHMP pro rozvoj konceptu Smart Cities v HMP doporucuje navrh financnf podpory pro mestske 

casti na projekty Smart Prague v roce 2018 ke schvalenf do Rady hi. m. Prahy. 
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hlasovani: 12 pro- 0 proti- 0 se zdrzelo 

Usneseni bylo prijato. 

5. Projektov'f zamer c. 23 Porovnani technologii pro rizeni verejneho osvetleni 

V. Klika proved I uvodem k projektovemu zameru. Podstatou tohoto projektu je vytvoreni referencni 

lokality s nekolika obdobnymi liniemi verejneho osvetleni v ramci, kterych bude mozne vzdalene 

a v realnem case provadet rizeni jednotlivych svetel a porovnavat narocnost jednotlivych variant. 

Cilem tak bude otestovani technologie pro vzdalene rizeni soucasnych svetel verejneho osvetleni, za 
predpokladu minimalnich nakladu na modernizaci svetel a infrastruktury. Se spravcem verejneho 

osvetleni bude vytipovana vhodna lokalita - a k testovani budou slouzit tri stejne vetve; Hi 

varianty/linie, ovladani predradniku, komunikace s datovou platformou; 3 800 000 Kc; harmonogram 

- Komise, RHMP 3/2019 zahajeni provozu- 3/2020 ukonceni projektu. 

diskuze: 

I. Mikolas vznesl dotaz, jestli se podobne jako v pripade chytrych lavicek planuje oslovit nekolik 

dodavatelu a jak probiha vyhodnocovani projektu chytrych lavicek. V. Klika odpovedel, ze u tohoto 

projektoveho zameru se pocita s pripadnymi nekolika dodavateli jen v ramci jednotlivych vetvi. 

Ohledne vyhodnocovani projektu chytrych lavicek odpovedel, ze vyhodnoceni projektu probiha. 

T. Jilek podotkl, ze nedava smysl testovat technologie v mensim celku, nez jsou jednotlive vetve a ze 

hlavni vyhoda tkvi v ovladani jednotlivych lamp, sit je trvale napajena. 

J. Hudecek prichod 16:37 (pritomno 13 clenu komise) 

I. Mikolas se optal, jakym zpusobem probehne vyber dodavatelu. OICT pripravi zadavaci dokumentaci, 

RHMP nasledne schvali. T. Jilek doplnil, ze u vymeny svitidel se bude jed nato zakazku maleho rozsahu, 

u krabicek pujde o otevrene vyberove rizeni i kdyby nebyl splneny financni limit, a by mohl probehnout 

brainstorming, nekdo by mohl prinest napad. 

navrh usneseni: 

Komise RHMP pro rozvoj konceptu Smart Cities v HMP doporucuje projektovy zamer C. 23 Porovnani 

technologii pro fizeni vefejneho osvetleni a iada spolecnost Operator ICT, a.s., aby pfipravila zadavaci 

dokumentaci/smlouvu o zajisteni sluieb projektu ke schvaleni do Rady hi. m. Prahy, ktere doporucuje 

tento projekt schvalit a realizovat. 

hlasovani pro 12-0 proti- 0 se zdrzelo (13 pritomno) 

Usneseni bylo prijato. 

6. Projektov'f zamer c. 24 System pro automatizovany vjezd a vyjezd vozidel z mestskeho 

parkoviste 

J. Konecny provedl uvodem k projektovemu zameru a predstavil jej clenum Komise. Cilem projektu je 

zvyseni komfortu uzivatelu mestskych parkovist pri vjezdu, respektive vyjezdu na parkoviste, a tim 
zajisteni pozitivni motivace pro vyuziti parkovist: a dalsich prostredku mestske hromadne dopravy. 

Vyuzitim virtualniho uctu karty Utacka jako nastroje pro identifikaci uzivatelu mestskych parkovist se 
zvysuje uzitna hodnota predplacene karty a rozsiruji se moznosti jejiho pouziti jako prostredku pro 
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vstup do multimodalnfho systemu prazske verejne dopravy. Vybrane parkoviste a projektovy zamer 
byl konzultovan s DPP, TSK a RFD MHMP. 

diskuze: 

0. Mirovsky konstatoval, ze se mu projektovy zamer libf a vznesl dotaz ohledne testovanf a zaplnenf 
parkoviste. J. Konecny odvetil, ze parkoviste bylo vybrano po konzultaci s DPP, a.s. a ze i ve spicce musf 
byt ridic do dvou vterin odbaven. 

I. Mikolas vznesl dotaz, zdali bude mozne sledovat vyuzitf parkoviste. A. Krnacova odpovedela, ze toto 
je jiz mozne v ramci aplikace Moje Praha. 

M. Zderadicka se optal, jestli je vypocftano, kolik by stalo zavedenf tohoto systemu na vsechna 
parkoviste P+R v ramci Prahy. J. Konecny odvetil, ze by se mohlo celkove jednat o zlevnenf v radu 20 
az 30 procent. Nasledovala kratka diskuze o moznych pravnfch prekazkach, ktere by ovsem mela 
zmfnena smlouva eliminovat. 

navrh usnesenf: 

Komise RHMP pro rozvoj konceptu Smart Cities v HMP doporucuje projektovy z6mer C. 24 System pro 
automatizovany vjezd a vyjezd vozidel z mestskeho parkoviste a i6d6 spo/ecnost Operator ICT, a.s., a by 
pfipravi/a zad6vacf dokumentaci/smlouvu o zajistenf sluieb projektu ke schv6/enf do Rady hi. m. Prahy, 
ktere doporucuje tento projekt schv6/it a realizovat. 

hlasovanf doporucenf 13 pro- 0 proti- 0 se zdrzelo 

Usneseni bylo prijato. 

7. Ruzne- Projednani seznamu projektu ,Mam napad" 

V. Zadina uvedl predkladane projekty ,Mam napad". Ve vetSine prfpadu se jedna o napady, ktera jsou 
jiz v ramci jinych projektu realizovany. lnternf komise OICT tak doporucuje k dalsfmu rozpracovanf 
pouze jeden jediny napad (ID 41). S autory napadu probfha komunikace a jsou vzdy v ramci 
jednotlivych kroku posuzovanf projektu informovani. Nasledovala kratka diskuze o projektech ID 41, 
ID 56, ID 61 a ID 71. 

Napad liD 24) Optimalizace MHD 

Komise doporucuje napad rozpracovat v ramci Datove platformy HMP ve spolupraci s IPR, DPP a ROPID 

Napad (ID 26) Celomestske sledovanf ovzdusf 

Komise doporucuje projednat napad v ramci projektu Datove platformy HMP s CHMU a vyzadat si 
stanovisko DPP k moznosti spoluprace a konzultovat projekt s mestem Ostrava, ktere podobny projekt 
jiz realizuje. 

Napad (ID 27) Vere jne osvetlenf 

Komise doporucuje vyzadat si stanovisko DPP k moznostem provedenf energetickeho auditu k vyse 
uvedenemu napadu a dale doporucuje prozkoumat dotacnf moznosti v oblasti energetickych uspor. 

Napad (ID 29) Mestske zemedelstvf 

Komise doporucuje predat ideu CZU. 
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Napad (ID 31) lnformace o od jezdu metra 

Komise doporucuje vyzadat si stanovisko DPP a navazat pi'ipadnou spolupraci na realizaci tohoto 
projektu. 

Napad (I D 38) Mestske kom postery 

Komise doporucuje napad rozpracovat v ramci CZU. 

Napad (ID 41} Scltanl vytlzenosti verejnych prostredku 

Komise doporucuje napad pi'edat DPP a ROPIDU a rozpracovat ho v navaznosti na Datovou platformu 
do projektoveho zameru. 

Napad (ID 42) Ki'izovatky 

Komise doporucuje napad pi'edat IPR a RFD MHMP. 

Napad (ID 45) Moznost platby jizdenky s lncard Masterpass 

Komise doporucuje napad pi'edat DPP. 

Napad (ID 49) Vei'e jne elektricke zasuvky v dopravnich prosti'edcich 

Komise doporucuje napad pi'edat ROPID a DPP. 

Napad (ID 50) lnteligentni tabule na zastavkach 

Komise doporucuje napad pi'edat ROPID, kter'f tento napad uz v soucasnosti i'esi. 

Napad l iD 51) Online pujcovani veslai'skych a slapacich lodi 

Komise nedoporucuje tento napad nadale rozvijet. 

Napad (ID 52) Hromadna webova stranka hi. mesta Prahy 

Komise nedoporucuje tento napad nadale rozvijet, protoze je jiz i'esen v ramci projektu Moje Praha. 

Na pad (ID 53) Pi'idani pi'isti'esku v parcich a kamer do techto prostoru 

Komise doporucuje tento napad pi'edat TSK. 

Napad (ID 54) Prode j statistik o pouzivani webovych stranek wifi 

Komise nedoporucuje tento napad dale rozvijet. 

Napad (ID 55) Charging stations pro telefony 

Komise nedoporucuje tento napad dale rozvijet. 

Napad (ID 56) Chytre semaforv 

Komise nedoporucuje tento napad dale rozvijet. 

Napad (ID 57) Modernizace metra 

Komise doporucuje tento napad pi'edat ROPID a DPP, ktei'i tento napad jiz i'esi. 

Napad (ID 59) Print pointy 

Komise nedoporucuje tento napad dale rozvijet. 
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Napad (ID 60) Omezenf vozidel, ktera dojfzdejf do Prahy 

Komise doporucuje vyzadanf stanoviska RFD a IPR. 

Napad (ID 61) Tramvaje v centru bez kolejf 

Komise doporucuje vyzadat si stanovisko DPP a prejmenovat projekt na Tramvaje v centru bez trolejf. 

Napad (ID 63) Obsazenf I neobsazenf verejnych parkovadch mfst pro vozfckare 

Komise doporucuje vyzadat si stanovisko TSK a prfpadne napad zaclenit do projektu Smart Prague Moje 

Praha. 

Napad (ID 66) Rfzenf svetelnych krizovatek po Praze 

Komise doporucuje vyzadat si stanovisko TSK. 

Napad (ID 69) lnformacnf system autobusovych linek 

Komise doporucuje vyzadat si stanovisko ROPIDU. 

Napad (ID 71) Mfsto modrych z6n zavest smart parking 

Komise doporucuje vyzadat si stanovisko TSK a zaradit napad do jiz existujfdho projektu Smart Prague. 

J. Stepanek odchod 17:04 

hlasovanf en bloc o navrzenych doporucenfch : 

pro 12- proti 0-0 se zdrzelo (12 prftomno) 

Operatorovi ICT byl doporucen postup pro dalsl prcki s projekty. 

Jednanf bylo ukonceno 17:10. 

Zapsala Marketa Plesnfkova 

Marketa Plesnfkova 

tajemnice 
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Adriana Krnacova 

predsedkyne 




